
Föreningsärenden 

Föreningen Taxeringsnämndsordförande och Kronoombud i Göteborg och 
Bohuslän 

höll tisdagen den 4 februari 1975 sitt ordinarie årsmöte på länsstyrelsen i 
Göteborg, dit c :a 100 medlemmar hade samlats. 

Förhandlingarna leddes av föreningens ordförande, häradsskrivare Bengt 
Berg. 

Liksom tidigare år hade länsstyrelsen ställt buss till förfogande för resan 
till Göteborg för de medlemmar som är bosatta i länets norra delar. 

Efter föredragning av styrelse- och revisionsberättelserna beviljades styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 1974. 

Vid därefter företagna val, fick styrelsen följande sammansättning. 
Ordförande häradsskrivare Bengt Berg, Uddevalla v. ordförande kamrer 

Folke Widmer, Mölndal sekreterare avdelningsdirektör Gunne Jonson, Lerum 
kassaförvaltare fögderidirektör Sten-Göran Robarth, Göteborg. 

Övriga ledamöter i styrelsen. 
1 :e fögderisekreterare Bertil Andreasson, Göteborg häradsskrivare Fritz 

Ekholm, Munkedal tullöverkontrollör Knut Högberg, Kungälv. 
Till styrelsesuppleanter valdes byrådirektör Gunnar Jonsson, Göteborg, 

kamrer Tore Lexby, Uddevalla, lantbrukare Harry Olsson, Svenshögen, 1 :e 
fögderisekreterare Edor Steneborg, Göteborg, häradsskrivare Olle Wedberg, 
Strömstad. 

Till revisorer valdes avdelningsdirektör Rolf Andersson, Göteborg, byrå-. 
direktör Hans Wolgast, Göteborg. 

Till revisorsuppleant valdes byrådirektör Agne Lundberg. 
Till ombud vid TOR:s årsmöte 1975 utsågs Bengt Berg med Gunne Jonson 

som ersättare. 
Ordföranden lämnade information om TOR:s årsmöte 1974 samt över

läggningar föreningen haft med länsstyrelsen i arvodesfrågor. 
Efter förhandlingarna informerade länsrådet Olof Knape om RS-utred

ningen. 
Taxeringsdirektör Sune Agardt informerade om nyheter vid 1975 års taxe

rmg. 
I länsstyrelsens lunchrum samlades därefter ett 60-tal medlemmar, där det 

serverades landgång och öl samt kaffe. Vid kaffet gavs medlemmarna till
fälle att ställa frågor, en möjlighet som flitigt utnyttjades. Frågorna besva
rades förutom av länsrådet och taxeringsdirektören även av avdelningsdirektör 
Rolf Andersson. 
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Föreningen Älvsborgs läns Taxeringsnämndsordförande 

höll sitt ordinarie årsmöte på hotell Opalen i Göteborg fredagen den 24 janu
ari 1975. Till mötet hade infunnit sig ett drygt 80-tal medlemmar samt rep
resentanter för länsstyrelsen i Älvsborgs län. 

Mötet öppnades av fögderidirektören Elis Winnermark, Borås, vilken även 
utsågs att leda förhandlingarna. I styrelsen omvaldes herr Winnermark, ord
förande, förvaltaren Erik Johnsson, Tollered, vice ordförande, avdelningsdirek
tören Stig Lundin, Borås, sekreterare och kassör samt 1 :e polisassistenten Nils 
Henningzon, Trollhättan och fabrikören Olof Hillefors, Lerum. 

Efter mötesförhandlingarna lämnade först avdelningsdirektör Lundin en 
närmare information om RS-utredningens förslag om rationalisering av skatte
administrationen främst i delar, som berör taxeringsnämndernas verksamhet. 
Fögderidirektör Winnermark redogjorde härefter för TOR:s yttrande över 
förslaget. Av den efterföljande diskussionen framgick, att medlemmarna bl a 
ställde sig kritiska till förslaget med endast lokala nämnder. Nuvarande system 
med lokala och särskilda nämnder skulle vara att föredraga. 

Taxeringsdirektören Carlerik Nilsson genomgick nyheterna inför årets taxe
ring. Av medlemmarnas frågor att döma fanns åtskilliga problem som behövde 
närmare belysas. Förutom de nya reglerna om beskattning av sjukpenning mm 
intressl!rade särskilt bestämmelserna om förmögenhetsberäkning för jordbru
kare. 

En frågepanel, bestående av länsrådet Arne Ekstedt, taxeringsdirektör Nils
son och taxeringsintendenten Sven-Axel Sterner, besvarade både skriftliga och 
muntliga frågor från medlemmarna. 

Som sista men inte minst viktiga punkt på dagordningen stod en informa
tion i aktuella arvodesfrågor av ordföranden i TOR, fögderidirektören Elis 
Winnermark. Han behandlade inkomsttaxering samt hittills förda förhand
lingar rörande arvoderna för den allmänna fastighetstaxeringen. 

Efter årsmötet samlades flertalet deltagare till gemensam middag på hotell 
Opalen under som vanligt trivsamma former. 

Föreningen Värmlands läns Taxeringsfunktionärer 

höll lördagen den 1 februari 1975 årsmöte i stora sessionssalen å länsstyrelsen 
i Karlstad i närvaro av cirka 140 medlemmar. Bland inbjudna gäster märk
tes skattechefen, länsrådet Tore Persson. 

Förste fögderisekreterare Erik Palmquist, Karlstad, omvaldes till föreningens 
ordförande, brukstjänsteman Sven Forsudd, Munkfors, till vice ordförande 
och fögderidirektör Karl Sunnevik, Karlstad, till sekreterare och skattmäs
tare. I övrigt ingår i styrelsen byråassistent Sture Johnsson, Kristinehamn, 
kronokommissarie Uno Carlsson, Hagfors, poliskommissarie P. F. Olzon, 
Säffle, och häradsskrivare Harry Paulson, Filipstad. 
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Vid sammanträdet lämnade vice ordföranden i Taxeringsnämndsordföran
denas riksförbunds styrelse, förste fögderisekreterare Henry Eidås, en redo
görelse för riksförbundets senaste årsmöte och förbundsstyrelsens åtgöranden 
i arvodesfrågan under år 1974. 

Efter årsmötesförhandlingarna informerade organisationsdirektör Bengt-Åke 
Printz om innehållet i den nyligen framlagda utredningen "Rationalisering 
av skatteadministrationen". Förslaget innebär bl. a. utökad tjänstemanna
medverkan vid taxeringen, dock utan inskränkning i taxeringsnämndernas 
hittillsvarande beslutanderätt. Den nya ordningen skulle - under förutsätt
ning av riksdagens godkännande - kunna tillämpas tidigast från och med 
år 1978. 

Under den fortsatta informationen talade skattedirektör Carl-Gustaf Pe
tersson om "Riksskatteverkets kontrollaktioner". Dessa kategorigranskningar 
som aktionerna brukar kallas och som hittills omfattat ett icke obetydligt 
antal branscher och yrkesgrupper har genomgående givit mycket goda re
sultat. För närvarande pågår "Trä 74", en omfattande kontrollaktion av
seende försäljningar inom trävarusektorn. 

För "Nyheterna vid 1975 års taxering" redogjorde taxeringsintendent Sten
Olof Lundgren varjämte taxeringsintendent Sören Noren redovisade "Er
farenheterna från 197 5 års allmänna fastighetstaxering". 

Efter avslutad information följde supe i länsstyrelsens restaurant. För un
derhållningen vid avecen svarade bl a. recitatören Jan Arnell och illusionisten 
"Marillo" Nyström. 

Föreningen Norrbottens läns taxeringsfunktionärer 

höll sitt ordinarie årsmöte fredagen den 7 februari 197 5 i Ordenssällskapet 
W-sex lokaler i Luleå. Till sammanträdet hade infunnit sig ett tiotal med
lemmar. Mötet öppnades av Sune Dahlin, Luleå, som även utsågs att leda 
förhandlingarna. Till sekreterare för mötet valdes Stig Persson, Luleå. Sedan 
styrelse- och revisionsberättelser föredragits oc'h godkänts samt ansvarsfrihet 
för styrelsens förvaltning beviljats, förrättades följande val: 

Till ordförande i föreningen och dess styrelse valdes Stig Persson, Luleå. 
Till sekreterare valdes Mona Blom, Luleå. 
Till övriga ledamöter i styrelsen valdes Hjördis Burlin och Karl-Göran 

Kempe, båda i Luleå, samt Hilding Larsson, Jockfall. 
Styrelsesuppleanter blev Elis Sandberg och Leif Andersson, båda i Luleå. 
Revisorer blev Sören Winsa, Gammelstad och Åke Eriksson, Luleå, samt 

revisorssuppleant Margareta Johansson, Luleå. 
Vid den efterföljande supen hade föreningen nöjet att såsom gäster se 

länsrådet Rolf Broström och taxeringsdirektör Britta Sundberg, vilka under 
kvällen svarade på frågor om årets taxering. 
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Föreningen Malmöhus läns taxeringsnämndsordförande och kronoombud 

har avhållit ett mycket välbesökt årsmöte onsdagen 26.2.1975 i sessionssalen 
i det nya landsstatshuset i Malmö. Före årsmötet var det ordnat en visning 
av det nya landsstatshuset. Årsmötet öppnades av föreningens ordförande, 
avdelningschefen Sune Broms, Malmö, som även utsågs att leda förhand
lingarna. Efter föredragning av verksamhets- och revisionsberättelserna be
viljades styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 1974. 

Följande val förrättades: 
Styrelsen: Omval av avdelningschefen Sune Broms, Malmö, lantbrukaren 

Göran Dahlsjö, Köpingebro, lantbrukaren Hasse Hansson, Smygehamn, 
fögderidirektören Bror Mathiasson, Helsingborg, förste fögderisekreteraren 
Bertil Nordahl, Malmö och byrådirektören Birger Nilsson, Malmö samt ny
val av taxeringsrevisorn Alve Hellrup, Malmö. Styrelsen konstituerade sig 
så att Broms utsågs till ordförande, Mathiasson till vice ordförande och Birger 
Nilsson till sekreterare/kassör. Styrelsesuppleanter: Omval av f tullförvaltaren 
Victor Bjerken, Landskrona och nyval av hemmansägaren Allan Ernstsson, 
Hörby. 

Revisorer: Omval av förste byråsekreteraren Ulla Neikell och förste taxe
ringsinspektören Nils-Erik Andersson, Helsingborg. Revisorssuppleant: Omval 
av fögderisekreteraren Hans Wemar, Malmö. 

Vid årsmötet uttalades ett mycket kraftigt missnöje med hittills utbetalade 
arvoden för arbetet med 1975 års allmänna fastighetstaxering. Årsmötet gav 
styrelsen i uppdrag att i skrivelse till länsstyrelsen anmäla missnöjet med de 
utbetalade förskotten och påyrka en kraftig höjning av de slutliga arvodena. 

Efter årsmötet hölls en del mycket instruktiva föredrag: Taxeringsinten
denten Anna-Lisa Johansson talade om de nya reglerna för periodiskt under
stöd. Taxeringsintendenten Per Lundborg behandlade dubbelbeskattnings
avtal, speciellt det nya avtalet med Danmark. Vidare gav taxeringsdirektören 
Herman Malmer råd oc'h anvisningar inför taxeringsarbetet med utgångs
punkt från vissa uttalanden av JO. Slutligen besvarade taxeringsintendenten 
Hilding Nilsson ett par framställda frågor. 

Årsmötet avslutades med sedvanlig supe på Malmö Handelsklubb, till vil
ken inbjudits länsrådet Gösta Lindholm, taxeringsdirektören Herman Mal
mer samt taxeringsintendenterna Anna-Lisa Johansson och Per Lundborg. 
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